
 

verslag van de OPEN Dorpsraad 5 december 2023  19.30 uur Witte Zaal 

De dorpsraad van Bolderberg mocht een dertigtal geïnteresseerden ontvangen voor de 

jaarlijkse OPEN dorpsraad waar iedereen welkom is om hun 

bezorgdheden/bemerkingen/verbeteringen met betrekking tot ons idyllisch, groen en 

aantrekkelijk dorp kenbaar te maken. 

Alle hieronder vermelde items zijn bemerkingen geweest van één of meerdere bewoners 

die we wilden notuleren, met uitdrukkelijke vermelding doch, dat dit niet noodzakelijk het 

standpunt is van de dorpsraad, noch die van de meerderheid van de aanwezigen. 

 

Er werd gewerkt met drie groepen die na 30 min doorschoven. De DR koos voor deze 

thema’s: WONEN, MOBILITEIT en VERENIGINGEN&ALGEMEEN.  

 

 

Openingswoord door de voorzitter: 

iedereen zijn mening is belangrijk, niet alleen van hen op sociale mediagroepen. Daarom kozen 

we vandaag voor kleine werkgroepen en een doorschuifsysteem. Wij als dorpsraad proberen de 

belangen van de meerderheid te vertegenwoordigen, niet die van de hardste schreeuwers.  

Extra vragen konden genoteerd en doorgegeven, doch geen enkele ontvangen. 

 

WERKGROEP VERENIGINGEN EN ALGEMEEN 
 

1 Harry Steegmans van Circuit Zolder heeft zeer collaboratief en open alle vragen beantwoord en 

nogmaals uitgenodigd dat alle door hen zelf georganiseerde evenement gratis zijn voor alle 

inwoners van HZ. Ook vragen na vandaag kunnen verstuurd naar info@circuit-zolder.be   

Bedankt Harry! 

 

2 Opmerking van deelnemer:  

Voor velodroom zijn veel bomen verdwenen. Waar zijn deze herplant? Hoe is het 

gecompenseerd? Er werd verwezen naar het bouwdossier dat daar goede afspraken over 

werden gemaakt. Plannen moeten zoals goedgekeurd uitgevoerd én opgevolgd worden. 

Bemerking: Velodroom valt NIET onder bevoegdheid circuit Zolder, doch er is wel een periodiek 

overleg waar items besproken worden.  

Natuurbehoud is ook in Bolderberg belangrijk. 

 

3 Opmerking deelnemer: 

Vaststelling dat bovenop de kluis : 20 tal mensen aan het cyclocross rijden. Wordt doorgegeven 

en bedoeling is dat fietsers alleen rijden op daarvoor voorziene paden. Vraag of controle 

mogelijk is wordt doorgegeven. (politie? Limburg Landschap? Baron?) 

 

mailto:info@circuit-zolder.be


4 Opmerking deelnemer: 

bewegwijzerde wandelweg aan Kokima is afgesloten ondanks het een servitude weg is; 

oorzaak werd uitgelegd maar onzeker of die ooit wél nog gebruikt zal kunnen worden omdat de 

wandelroutes omgelegd zijn intussen. 

 

5 Opmerking deelnemer: 

in de Wolverik zijn er veel bomen te hard gesnoeid en verdwenen. Vraag werd gesteld of die 

zomaar kon. In principe ligt vast bij de bouwaanvraag wat wel en niet mag; bouwvoorschriften 

moeten opvolgevolgd, maar is geen taak van dorpsraad 

 

6 Opmerking deelnemer: 

horeca op Bovy : wat is de stand van zaken; 

niet voor morgen; er wordt gezocht naar uitbater met bekwaam personeel om continuïteit te 

kunnen garanderen 

 

7 Opmerking deelnemer: 

verbodsborden ‘verboden te fietsen’ worden geregeld weggehaald; 

niet de bedoeling om op het domein te fietsen 

 

8 Opmerking deelnemer: 

websites met info over Bolderbergse evenementen ;  

kalender velodroom/sport Vlaanderen toevoegen aan Bolderberg.be met een link; 

meer reclame voor GRATIS events inwoners Bolderberg/Heusden-Zolder; 

ook GRATIS avondfietsen bekender maken 

website Bolderberg.be zal informatief blijven, voor andere doeleinden bestaat er de FB groep 

 

9 Opmerking deelnemer: 

wat gebeurt en op t circuit Zolder van grote en nieuwe events? 

motocross der naties wil opnieuw naar Zolder getrokken worden; 

vanaf 2035 nog maar 25 percent atmosferische motoren 

vanaf 2025 à 26 ook de motoschool elektrisch leren rijden; 

door Circuit Zolder wordt kaart elektrificatie volledig getrokken 

 

10 Opmerking deelnemer: 

superprestige 27 december; 

ingang  cyclocross? Slechts 1 aan de hoofdingang? of meerdere? 

Circuit Zolder is geen organisator maar neemt vraag mee naar overleg 

CZ blij met de fietsevents die op til staan (cyclocross en Belgisch kampioenschap) 

 

11 Opmerking vereniging: 

voor volleybal is de velodroom niet meer ideaal om logistieke en organisatorische redenen. 

er wordt gepleit om sporthal Bolderberg opnieuw in staat te brengen zoals voor de overdracht 

naar de gemeente zodat ‘onder de kerktoren’ gesport kan blijven worden. 

Er wordt gevreesd dat er komende jaren meer grote events georganiseerd zullen worden met 

gebruik van het middenplein. Dit maakt dat de sportverenigingen meer en meer zullen moeten 

uitwijken/verplaatsen/herplannen. Het was een beleidskeuze voor heroriëntatie van de 

sportvereniging maar het blijft belangrijk het evenwicht te blijven behouden tussen topsport en 

sport onder de kerktoren voor alleman. 



item EHBO/Medisch Centrum - Velodroom: is geïntegreerd in Velodroom 

Dr Leyssens geeft in de Velodroom zijn fakkel door 

 

12 Nuttige weetjes over ons dorp:  

er zijn 1190 brievenbussen; 

Bolderberg telt 2850 inwoners waarvan 1397 man 1453 vrouw 

525 minderjarigen  242 van hen zijn tss 12 en 18 jaar;  

788 zijn 65 plussers;  11 mensen ouder dan 95;  

oudste inwoner is 101; 

er wonen 123 niet Belgen in bolderberg komende uit 23 verschillende landen 

 

WERKGROEP MOBILITEIT 

 
1 Opmerking deelnemer: 

Verharden stukje fietspad tussen L hoelenstraat en sint-jobstraat ( langs kapelletje ) . 

 

2 Opmerking deelnemer: 

Zone 50 Bolderberg verlengen tot net na parking 69 

 

3 Opmerking deelnemer: 

Weg tussen Bolderdal en  Goorstraat verharden ( veel gaten voor fietsers )  

 

4 Opmerking deelnemer: 

Hoe staat het met heropenen trage weg heidestraat – parking spar ?  

 

5 Opmerking deelnemer: 

Guy’s dorpscafé : rommelige uitstraling en onderkomen buiten . 

 

6 Opmerking deelnemer: 

Mensen rondom bovy klagen over veel ratten . 

 

7 Opmerking deelnemer: 

Gevaarlijke situaties zandstraat – sint jobstraat  

 

8 Opmerking deelnemer: 

Waarom geen officiële oversteekplaats aan poortje bovy sint jobstraat ? 

 

9 Opmerking deelnemer: 

Te donker tussen vijvers , geen straatverlichting aanwezig daar .  

 

WERKGROEP WONEN 

We hadden de firma Aurum uitgenodigd omdat zij momenteel het meest bedrijvig zijn in 
Bolderberg, om hun lopende projecten even voor te stellen. 

  



Uit de verschillende groepen bleek toch de noodzaak om duidelijk geïnformeerd te worden over 
hetgeen er staat te gebeuren binnen Bolderberg. 
De drang om te weten wat er gebeurt binnen Bolderberg is groot. 
Het is ook nuttig gebleken om de ontwikkelaar zelf aan het woord te laten, omdat dit directer en 

 concreter is. 
  
De algemene reactie was zeer positief om wat er gaat gerealiseerd worden, zelfs zo positief dat er 
concrete vragen waren ivm mogelijke aankoop (wat niet het uitgangspunt was) 
 
 
 
Verslag DB  Dorpsraad bolderberg. 
 

  
  
 

 

 

 


